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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL MUNICIPAL DEL DISTRIC TE 7 

 
Núm.:  2/20 
Caràcter:  ORDINARI 
Data:  16 de juliol de 2020 
Horari:  De 18:30 h a 20:20 h 
Lloc:  Casal Cívic Can Parellada 
 
 

Hi assisteixen:   

Josefina Merino Ramírez Presidenta  

Jordi Centelles Amela Representant Grup Municipal ERC-MES 

Manuel Cáceres Castaño Representant Suplent Grup Municipal PSC 

Jordi Sillero Delgado Representant Suplent Grup Municipal Ciutadans Terrassa 

Ángel Moreno López  Representant AV Torres De Can Parellada 
Francesc Contreras 
Hernández  Representant APV Les Fonts 

Jose Miguel Chico Macias Representant Suplent Nova AV Can Parellada 

Maria José González Osuna  Representant AV Can Parellada UNB 

Joan Antoni Ros Calsina Representant AS d’entitats esportives 

Herbert Werner Metshke  Representant AS d’entitats esportives 

Ramona Folch  Casanova  Representant AS d’entitats de gent gran 

Valentín González Garrido Representant Suplent AS Gent Gran 

Elisabeth Herrera de Madre  Representant AS d'entitats educatives 

Christian Freitag Boladeras Representant As d’entitats benestar social 

Arturo Travesa i Solsona Representant AS d’entitats de gent gran 

Antònia Fernández Pérez  Secretària 

Membres excusats:  

Lidia Gómez Rodríguez Representant Grup Municipal Tot per Terrassa 

Toni Garcia Gonzalez Representant suplent Grup Municipal Tot per Terrassa 

Carmen Álvarez Manzano  Representant Comunitat educativa primària 

Jesús Moreno Cano  Representant Nova AV Can Parellada  

Laura Sobrino Martos Representant  AS Juvenils 

Oscar Martínez Torres Representant Suplent AS Juvenils 

Teresa Miron Sanz  Representant Grup Municipal  Junts per Terrassa 

Emilio Alcaraz Lifante Representant Home Les Fonts 

Francisco Esteban Cañada Representant AS d’entitats culturals 

Piedad Planesa Morales Representant AS d’entitats culturals 

Monica Sánchez Salesa Representant Suplent AS Educatives 

David Rodriguez Garrote Representant Suplent AS Educatives 

Jesus Torres Crespo Representant  AS Educatives 

Montserrat Nozal Baldajos  Representant Comunitat socio sanitària 

Acta aprovada a la sessió 3/2020 del Consell. Signada digitalment per la  regidora, Sra. Josefina Merino 

Ramírez en data 25 de gener de 2021 



 
Estructura Territorial 

 

 2

Neus Cruz Obiols 
Jaume Cabanes Cullerés 

Representant Suplent Comunitat socio sanitària 
Representant Secundària 

Carme Alvarez Manzano Representant Primària 

Isaac Albert 1r Tinent d'Alcalde Àrea Promoció Econòmica i Projecció de la 
ciutat 

També hi assisteixen:   

Núria Marín 2a Tinenta d'Alcalde Àrea de Serveis Generals i Govern Obert 

Eva Magaña González Directora Programa EstructuraTerritorial i Atenció Ciutadana 
 

David Garcia Castelló Director de serveis de serveis econòmics 
 

Miquel Àngel Gamell Farré Directora de serveis de gestió tributaria i recaptació 
 

Montserrat Martínez Soler Directora Àrea 3 - Serveis generals i govern obert 
 

 
 
Ordre del dia 
 
1.Aprovació de l’acta Consell Municipal 19 de febrer de 2020. 
 
2.Estat d'execució del Pressupost 2020 i primer Marc Pressupostari per al 2021, a càrrec del 
Sr. Isaac Albert, 1r Tinent d'Alcalde de l'Àrea de Promoció Econòmica i Projecció de la Ciutat, i 
la Sra. Núria Marín, 2a Tinenta d'Alcalde de l'Àrea de Serveis Generals i Govern Obert. 
 
3.Informació del procés de dinamització comunitària dels Districtes (adequació a la situació del 
COVID-19). 
 
4.Informacions de Presidència 
 
5.Precs i preguntes. 
 
6.Consultes de la ciutadania. 
 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta Consell Municipal 19 de febr er de 2020.  
 
Obre la sessió la Presidenta del Consell Municipal del Districte 7, la senyora Josefina Merino 
Ramírez. Preguntà si hi ha alguna esmena a fer a l’acta de l’ anterior reunió del Consell 
Municipal de Districte. Com no n’hi ha cap, s’aprova  l’acta. 
 
 
2. Estat d'execució del Pressupost 2020 i primer Ma rc Pressupostari per al 2021, a càrrec 
del Sr. Isaac Albert, 1r Tinent d'Alcalde de l'Àrea  de Promoció Econòmica i Projecció de 
la Ciutat, i la Sra. Núria Marín, 2a Tinenta d'Alca lde de l'Àrea de Serveis Generals i 
Govern Obert. 
 
Pren la paraula la Sra. Marín i recorda el compromís adquirit per l'equip de govern quan es van 
presentar els pressupostos de fer un retorn de quin era l'estat de l'economia de l'Ajuntament. 
Es important saber en quina situació ens trobem per entendre una mica les xifres. Recorda que 
les prioritats del pressupost venien marcades per uns grans temes com eren: la neteja, la 
mobilitat, la promoció econòmica i l'ocupació, la inversió en l'espai públic, polítiques social, la 
cultura i l'esport i l'educació. Aquests eren els gran números en aquest grans apartats.  Al 2020 
parlàvem d'un pressupost corrent de 208,2 milions d'euros, que aquest pressupost amb les 
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inversions tenia un total de 217,2 milions d'euros i un pressupost consolidat de 257,1 milions 
d'euros. 
Pel que fa al pressupost corrent parlem d'uns recursos per import de 20,17 milions d'euros. 
D'aquest import, 793.000 euros corresponen a la gestió de tributs i altres ingressos. 3.996.000 
corresponen a les modificacions de les ordenances fiscals i 5.315.000 a la participació en 
ingressos de l'Estat. Pel que fa al majors provinents de la despesa, es a dir les reprioritzacions, 
parlem d'un total de 10,07 milions d'euros. Aquest import prové de les retencions inicials del 
pressupost del 2019 amb un import de 8,9 milions d'euros i dels recursos ordinaris que serien 
les inversions del 2019 amb un import de 1,17 milions d'euros. 
Quan parlem del pressupost del 2020 hem de tenir molt present les limitacions amb les que 
treballem. A l'hora de fer la despesa i el pressupost hem de pensar que tenim uns 
condicionants que ens ajuden a veure on posem les partides i com les gastem. Cal recordar 
que persisteixen condicionants que limiten la capacitat de decisió municipal d’aplicar els 
recursos a les polítiques de despesa i que ens obliguen a fer retencions en la mateixa, fins al 
moment en que puguin variar les circumstàncies que les motiven. Cal tenir en compte també 
les incerteses en la participació en els tributs de l'Estat. Ja que part dels recursos requereixen 
que es disposi d'informació dels pressupostos generals de l'Estat i s'ha considerat una previsió 
d'augment de la que no es podrà disposar fins a la confirmació d'aquesta previsió.  
També hem de tenir en compte les limitacions derivades de les normes d'estabilitat 
pressupostària i la regla de la despesa, que recordem, limita el creixement de la despesa no 
financera i no podem comptar amb tots els ingressos. 
 
Pel que fa a la despesa corrent i com apliquem aquests recursos de 20,17 milions, podem 
parlar dels recursos sense limitacions que són 11,485 milions i els recursos amb limitacions que 
són aquells que no es poden gastar per un import de 8,690 milions d'euros. Hem de parlar de 
que quan nosaltres hem demanat a les àrees les seves necessitats, per anar bé, aquestes 
necessiten 24,8 milions per cobrir les obligacions contractuals i legals que s'ha de tenir present 
i s'han de prioritzar, les programacions pendents que s'havien d'aplicar i les prioritats polítiques 
del Programa de Govern. 
 
Els criteris d'aplicació d'aquesta despesa corrent de 8,690 milions són: referents  a les 
polítiques socials i atenció a les persones vulnerables, 3,1 milions, amb 868.000 euros retinguts 
amb el que l'àrea no pot comptar, però es fan constar per què si en algun moment l'Estat diu 
que tot aquests diners que te l'ajuntament i estan retinguts, es poden gastar, al tenir-los 
pressupostats, es podrien gastar. En la millora de la neteja i gestió de residus, tenim 1,8 milions 
d'euros i 793.000 euros retinguts. En educació tenim 1,3 milions d'euros i 60.000 retinguts. En 
cultura i esports, 2 milions d'euros i 869.000 retinguts. En millora de l'espai públic, 2,9 milions i 
2,3 milions retinguts. En promoció econòmica i ocupació, 300.000 euros i 28.000 euros 
retinguts i en mobilitat i transport públic, 500.000 euros i 461.000 euros retinguts. Tenint en 
compte totes aquestes xifres, veiem que per despesa possible tindríem 11,9 milions i pel que fa 
als retinguts parlaríem de 5,379 milions. 
 
En quan a les inversions, cal recordar que el pressupost d'inversions es planteja en funció dels 
límits dels recursos i dels marges d'estabilitat pressupostària i regla de despesa. Hem de tenir 
en compte quin recursos tenim i que són les subvencions, l'accés a crèdit i les quotes 
d'urbanització amb un import de 9 milions d'euros i les aplicacions que els hi donem a aquest 9 
milions: un exemple seria manteniment i millora d'equipaments, 1,3 milions. Manteniment espai 
públic, medi natural i mobilitat, 5,3 milions. Manteniment i millora dels polígons industrials, 0,5 
milions. Pla local d'Habitatge, 0,3 milions i projectes d'innovació i tecnològics, 1,6 milions. 
 
Pel que fa a l'execució del pressupost del 2020 hi ha una sèrie d'afectacions i es que els 
ingressos s'estimen menors en un 12,6 milions d'euros i això ens limita molt la despesa. En 
l'apartat d'impostos i taxes tenim 7,2 milions menys i 5,4 milions menys en participació en 
ingressos de l'Estat. En un principi no pensàvem que seria tant, però la realitat és així.  
 
Les principals variacions pel que fa als impostos, són 2,5 milions menys en referència a la 
plusvàlua, 0,5 milions menys en l'IAE i pel que fa a les taxes que són les principals variacions 
tenim, residus comercials menys 0,70 milions, 0,93 milions en educació i en taxes d'ocupació 
de la via pública 0,45 milions menys. 
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Podem veure que la situació és complicada econòmicament i hem de ser molt realistes per fer 
front al nou escenari. Quan van venir a presentar els pressupostos eren molt reals, però ara 
amb la situació de la pandèmia han hagut de fer front a despeses inesperades i s'ha hagut de 
reestructurar els diners que hi havien i tots els serveis han hagut d'ajustar les seves despeses. 
Tot i la situació l'administració s'ha ajustat i totes i tots els treballadors han donat el millor per tal 
que els serveis es continuessin donant i la ciutadania s'ha ajustat a la nova situació i s'ha 
adaptat a comunicar-se amb l'administració en la distancia.  
 
Quan diem que hi han hagut implicacions, per exemple a nivell pressupostari, s'han compensat 
en parta amb les retencions inicials del pressupost i amb el superàvit del 2018 que va pendent 
d'aplicació. Però això ens dona un marge molt curt, i en cas de dèficit cal eixugar la resta de 
mandat. Això vol dir que hem de tenir molta cura en com fem servir el números i aquí, el 
superàvit que va quedar del 2018 que eren 4,7 milions d'euros, ens ajuda per evitar el dèficit. 
Pel que fa a les implicacions sobre l'estabilitat pressupostària i la regla de la despesa tenim un 
elevat risc d'incompliment i ens proposa tenir un Pla Econòmic i Financer més dur ja que 
l'administració central seria molt rigorosa en exigir-nos que no ens passem per poder complir 
amb el pressupost i no saltar-nos aquesta estabilitat. 
 
Les despeses, els impactes i les majors necessitats han estat estimades en 13,4 milions 
d'euros. Aquestes despeses pels diferents temporals que ha afectat la ciutat, les derivades per 
la COVID i altres. Estaríem parlant del temporal Glòries i les pluges amb un import de 1,2 
milions d'euros. Els majors costos en l'eliminació dels residus derivat d'una mala selecció en el 
seu origen amb un cost de 800.000 euros. L' aturada del servei de grua i la zona blava ha 
suposat un impacte de 1,3 milions d'euros. Els materials i serveis que s'han hagut implantar per 
causa de la COVID, 500.000 euros. La neteja d'edificis, 500.000 euros. La pandèmia ha portat 
una crisis de salut i econòmica i han augmentat les necessitats socials i en aquest punt parlem 
de 1,3 milions destinats a serveis socials. Pel que fa als casals, esplais i menjadors 0,4 milions. 
Piscines municipals, 200.000 euros. El Pla de Xoc d'activitat econòmica, 1,9 milions. El Pla de 
Xoc de cultura, 0,7 milions euros i els diferent projectes d'innovació i tecnològics 500.000 euros. 
Si sumen tot això, són 9,3 milions de situacions sobrevingudes de COVID i no COVID que 
desajusten el pressupost inicial, però hem de donar desposta a aquesta situació. 
 
El Govern ha recollit aportacions i s'ha preparat un pla de xoc que s'ha fet arribar als grups de 
l'oposició  per poder establir les coses que es necessiten per poder tirar endavant la ciutat fins 
al desembre i canviar una mica les idees inicials amb les que el Govern va venir a l'anterior 
reunió. La idea es poder aprovar el Pla de Xoc al Ple Municipal del proper 24 de juliol. Es veritat 
que possiblement hi haurà una possible transformació de la ciutat i van considerar que era 
important fer un Pacte de Ciutat que al final no s'ha dut a terme, però es necessari pensar en la 
ciutat que volem en un futur. Començarem a treballar el Pla Estratègic de Ciutat a partir del 
setembre i serà molt importants les aportacions que arribin des dels consells municipals de 
districte, d'entitats, associacions i ciutadans per poder dibuixar la Terrassa del futur. 
 
Torna la Sra. Marin a fer referència a les afectacions i recorda que estem parlant de 13,4 
milions que són xifres estimatives, estem parlant de tot allò que s'ha de gastar si o si. Es tracta 
d'actuacions que ja estaven compromeses o eren ineludibles per un import de 7,8 milions 
d'euros i per altra banda, actuacions que són necessàries per un import de 5,6 milions. Amb la 
petició de reestructuració que es va fer a les diferents àrees obtindrem un possible estalvi de 
5,7 milions d'euros que correspondran a activitats que no s'ha pogut dur a terme, a 
reprioritzacions de programes i activitats i a endarreriments d'inversions que passen al 2021. 
Per cobrir totes les despeses i totes les necessitats hi ha una insuficiència de recursos. Només 
podrem tenir més diners si ens deixen fer servir el superàvit del que disposa l'Ajuntament. La 
Generalitat, la Diputació i les diferents línies europees també s'haurien de manifestar en aquest 
sentit. Es parla de que els ajuntaments donin aquest superàvit a l'Estat i aquest els hi anirà 
tornant poc a poc en forma de crèdit, però no tot de cop ni quan l'Ajuntament tingui necessitat. 
 
Tal i com es va fer l'any passat, el Govern intentarà presentar el pressupost i les ordenances 
fiscals tot junt al mes de d'octubre. Anirem ajustats perquè les ordenances són les que 
marquen el calendari i per aquest motiu es vol fer a l'octubre. 
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Pel que fa al marc pressupostari per al 2021, tindrem 4,5 milions menys en recursos, amb 2,1 
milions menys pel que fa a la gestió de tributs i altres ingressos, 10,7 milions menys en 
participació dels ingressos de l'estat i 600.000 euros menys en altres subvencions. En els 
majors provinents de despesa per reprioritzacions obtindrem 8,9 milions d'euros i per 
retencions inicials del pressupost 8,9 milions d'euros. Pel que fa als impactes ja coneguts per al 
pressupost del 2021 per un import de 3,40 milions. Els més destacats serien 1,5 milions en 
contractes, 1,3 milions en residus, 0,4 euros en Egarvia i 0,2 euros en Inversions. En total 
s'acumulen amb una reducció total de 7,9 milions. 
Pel que fa a les Inversions, el pressupost d'inversions es planteja en funció dels límits dels 
recursos i dels marges estimats de l'estabilitat pressupostària i la regla de la despesa. Com a 
recursos disposarem de les subvencions, de l'accés a crèdit i de les quotes d'urbanització per 
un import de 10 milions d'euros i les aplicacions preliminars seran les següents: 500.000 euros 
per a la millora dels equipaments, 4,4 milions en la millora de l'espai públic, medi natural i 
mobilitat, 0,5 milions en la millora dels polígons Industrials, 3 milions en la l'Estadi Olímpic i 1,6 
milions en projectes d'innovació i tecnològics. Aquestes aplicacions no són definitives i són un 
exemple només. No vol dir que sigui exactament això. Vindrem als consells. També es parlarà 
de comerç o de l'anella verda.  
 
Les possibilitats de millora d'aquest marc pressupostari són la participació en els ingressos de 
l'Estat, de majors recursos canalitzats dels Fons de la Unió Europea, que hi hagin canvis dels 
marges normatius. Potser la reactivació econòmica serà més ràpida que a del 2008 tindrem 
menys afectació als ingressos propis. 
 
Estem pendents de la evolució de la pandèmia i tot i la incertesa ara ja tenim mes 
coneixements sobre les necessitats i podem actuar amb més certesa.  
 
Estarem pendents del calendari i tornarem a l'octubre als consells per fer els pressupostos 
participatius  
 
Pren la paraula la Sra. Maria José González i pregunta quin es el treball que fa Egarvia per a 
l'Ajuntament ja que li resulta estrany que s'hagin destinat 1,3 milions d'euros, la mateixa 
quantitat que per a Serveis Socials, quan Egarvia és una empresa externa que el que tenim 
entès és que s'emporten els cotxes mal aparcats i posen multes d'aparcament. 
 
Respon la Sra. Montserrat Martínez respon que Egarvia és una empresa municipal que 
gestiona els aparcaments públics de la ciutat, la grua municipal i la zona blava. Fruit de l'estat 
d'alarma i el posterior confinament es van haver de prendre mesures i l'activitat d'Egarvia va 
quedar completament aturada. Aquests 1,3 milions d'euros són els diners que Egarvia 
necessita per fer front als seus pagaments com poden ser els préstecs, dels sous dels 
treballadors i les treballadores i altres despeses. Figuren com a una necessitat derivada de la 
COVID perquè si l'Ajuntament no fa aquesta aportació a l'empresa, tindrà problemes per fer 
front als pagaments.  
 
La Sra. Maria José González manifesta la seva disconformitat amb els diners destinats a 
Egarvia. 
 
La Sra. Montserrat Martínez informa que Serveis Socials té el seu pressupost de l'any 2020 i 
que aquests 1.3 milions és un increment. 
 
Toma la paraula el Sr. Jordi Sillero i pregunta si en les despeses d'imprevistos de necessitats 
majors es desglossen 9,3 milions,  però que el total era 13,4 milions, si poden desglossar els  
4,1 de diferencia.  I per altra banda en octubre i setembre tindrem un rebrot del virus i volia 
preguntar-li si estan tenint en compte els rebrots actuals i quines mesures s'estan prenen. 
 
Pren la paraula la Sra. Núria Marín i diu que els milions que han dit ara són extres i que els 
altres milions ja s'han gastat per les diferents àrees per combatre al Covid. 
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Pren la paraula la Sra. Montserrat Martínez i diu que tal i com ha dit la Sra. Marín han estat 
despeses derivades de la COVID i del temporal Glòria també i altres incidents que hem tingut i 
que hem hagut de fer front a nivell d'inversió. Hi ha el tema que s'ha comentat abans d'Egarvia, 
el cànon pel que fa als residus i aquests temes eren necessitats pre-covid i la resta eren 
necessitat derivades per fer front a la pandèmia. 
 
Pren la paraula la Sra. Nuria Marín y comenta que en el cas de Terrassa a dia d'ahir no hi ha 
rebrot,  que les dades oficials informem que si hi ha un positiu, però al seu voltant donen 
negatiu, aquest cas està controlat. I hi ha uns rastrejadors que estan molt pendents i avaluen 
cada cas positiu. 
 
Se estan prenen les mesures de precaució tant als casals, com a les piscines i s'ha fet una 
campanya d'informació i s'estan posant multes per conscienciar a la gent de la importància de 
la seguretat pròpia i de la resta de la ciutat. Pels treballadors de l'ajuntament ja s'han mapejat i 
s'han cobert necessitats. A nivell de ciutat estarem preparats i disposem d'una comissió de 
seguiment que segueix oberta i que està vigilant. Seguirem les directrius de l'Estat central i 
estem millor preparats ja que tenim més criteris. A dia d'avui no es pot parlar de rebrot a 
Terrassa.   
 
Pren la paraula el Sr. Christian Freitag i pregunta que si l'activitat d'Egarvia no s'hagués vist 
afectada per la Covid, la quantitat aquesta de 1,3 milions seria igual o inferior. Per altra banda, 
pregunta quants rastrejadors hi ha a Terrassa i si estem a nivell d'altres ciutats. Continua en Sr. 
Freitag preguntant per les xifres referides al total de la previsió i una columna al costat que 
indicava els diners que et podies gastar per que estaven retingudes. La proporcionalitat entre la 
columna del total i el retingut no era proporcional per què hi havia partides que tenies molts 
diners disponibles i en altres que es retenien pràcticament el cent per cent del capital. Pregunta 
el perquè d'aquestes proporcions. 
 
Respon la Sra. Marín que la situació d'Egarvia s'ha donat per que s'ha aturat la ciutat i 
l'activitat, que en anys anteriors l'Ajuntament no ha ajudat a Egarvia. Sobre la pregunta dels 
rastrejadors diu que no té la informació ara mateix però que al llarg del Consell intentarà donar-
li la xifra que demana. Respecte a la tercera qüestió, comenta que s'ha de col·locar el global de 
la partida retinguda i l'han de repartir. Al final son prioritats. Si mirem el punt de millora de 
l'espai públic, que són 2,9 milions, te 2,3 milions retinguts. La tendència ara es que s'ha de 
repartir i si cal modificar-les es poden fer amb argumentació. 
 
Pren la paraula el Sr. Àngel Moreno i demana més informació sobre els 1,2 milions d'euros 
invertits en les despeses del temporal Glòria i altres pluges. Per altra banda comenta que pel 
covid és una excusa que l'ajuntament està funcionant a un 40% quan hi ha altres municipis que 
estan al 100%. Considera que fer servir aquesta excusa és una manca de respecte cap a les 
persones que hem tingut malalts o morts per aquesta causa. Per últim posa de manifest la 
manca d'inversió a la zona de les torres. Informa que gent de Matadepera està llançant 
escombraries a Terrassa, no pot ser que totes les persones són incíviques, eco-equip té molta 
culpa perquè l'atenció telefònica, han tret el servei de recollida de residus. Es refereix abans de 
la pandèmia. 
 
Responc la Sra. Núria Marín que les ha arribat aquests casos i que la policia ha multat i a dia 
d'avui està bastant controlat per què estan molt a sobre del tema. Sobre eco-equip comenta 
que en pandèmia van tenir 80 treballadors de baixa, que ha hagut molta tensió al servei. 
Demana informació dels municipis que estan al 100%?. 
 
Respon el Sr. Àngel Moreno que els ajuntaments són Rubí, Sabadell i Sant Quirze que té fotos 
que ho pot demostrar. 
 
La Sra. Montserrat Martínez  preguntà que a què se refereix quan comenta que l'ajuntament 
està a un 40%? 
 
El Sr. Àngel Moreno respon que quan han sol·licitat algun servei de l'ajuntament la resposta ha 
estat que no poden donar resposta perquè estan a un 40%. 
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La Sra. Montserrat Martínez respon que els serveis estan tots actius al 100% que hi ha serveis 
que per les característiques del servei no s'han pogut donar de manera presencial com fins ara. 
Hem estat 3  mesos confinats i durant la desescalada hem hagut d'ajustar-nos al les mesures 
que dictaven tant el Govern central com la Generalitat i això ens impacta en l'organització dels 
serveis. Hi ha espais de treball que no poden ser ocupats al 100% per tal que sigui segur pels 
treballadors. Això limita la presenciabilitat del treballador en el propi centre i ho hem 
compaginat amb teletreball o treball en remot. Que això té conseqüències i impacte en l'atenció 
del servei? Segurament. Ara l'atenció presencia s'ha de fer per cita prèvia, abans es podia anar 
al centre cívic i fer una cua fins que atenguessin. 
 
El Sr. Àngel Moreno diu que entenc la situació durant el confinament, ell es refereix a desprès, 
que hi ha ajuntament s que s'han posat les piles a un 200% oi que no es el cas de l'Ajuntament 
de Terrassa. 
 
La Sra Montserrat Martínez li demana que si s'ha trobat una situació així que si us plau la 
identifiqui per poder-la gestionar, generalitzar no li sembla rigorós i que si li sembla ho comenti 
en privat. 
 
El Sr. Àngel Moreno demana que li especifiquin les despeses del temporal Gloria. 
 
El Sr. David Garcia informa que no té tots els detalls, però que les afectacions més importants 
han estat a la zona de les Martines i de Can Palet de Vista Alegre amb important despreniment 
de terra i algunes actuacions a Les Fonts que han tingut un cost de 500.000 euros. Calles de 
Sau 400.000 i al carrer de Cardernera amb 200.000 euros. 
 
La Sra. Maria José Gonzalez comenta a l'anterior consell es va acordar que la propera vegada 
que vingués portaria la partida d'inversions realitzada al districte 7 des de finals del 2019 al 
2020. Demana si tenen previsió de tenir Epis, mascarilles i material per als treballadors que 
estan al carrer per tal que no passi el mateix que al confinament que van estar sense el 
material de seguretat uns dos mesos. 
 
La Sra. Montserrat Martínez informa que si bé es cert que al principi faltava material per a la 
ciutadania, també faltava material per al treballadors i treballadores de l'administració pública. 
L'ajuntament de Terrassa va fer un esforç molt important els primers dies amb diferents 
compres de mascaretes. Segurament els primers dies hi havia treballadors que no disposaven 
del EPIS complerts, però no es pot dir que durant els tres mesos, els treballadors han estat 
sense EPIS. En aquest moments tots els treballador municipal disposen del EPIS adequats al 
seu lloc de treball. Estem preparats amb un estok important i suficient com per fer front a un 
possible rebrot o rebrots. Les administracions al cap d'un parell de mesos ens va començar a 
facilitar materials i aquest material es suma al material que l'ajuntament ja havia adquirit. 
 
Pren la paraula la Sra. Núria Marín i diu que no han portat la informació de les inversions al 
districte 7 que s'ho anota. 
 
Pren la paraula el Sr. Jose Miguel Chico i comenta que la policia no apareix i que li consta que 
no s'han vist des del confinament. Que hi ha grups de joves sense mascaretes i amb actituds 
incíviques trencat mobiliari urbà i que li consta que adverteixen, però que no posen multes. 
Demana més control policial i que s'apliquin multes i que aquesta recaptació vagi a serveis 
socials. Amb més presencial policial tindrien més segureta al barri. Han augmentat els ocupes 
al barri. Hi ha inseguretat al barri i no hi ha presencial policial al barri.  No hi ha respecte dels 
joves en les mesures de seguretat per combatre la covid. M'han demanat que torni a demanar 
l'ampliació de les línies d'autobús. 
 
La Sra. Núria Marin informa que preguntarà les multes que s'han produït, perquè li consta que 
si que es van posant. 
 
Pren la paraula la Sra. Josefina Merino agraint la presencia a la Sra. Núria Marín i als diferents 
tècnics de l'Ajuntament. 
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Continua la Sra. Josefina Merino per donar pas al següent punt de l'ordre del dia sobre. 
 
 
3.Informació del procés de dinamització comunitària d els Districtes (adequació a la 
situació del COVID-19). 
 
Per al procés de dinamització d'aquest any s'ofereixen dues possibilitats. Destinar els diners 
d'aquest procés a finalitats socials. Ens han passat un llistat d'associacions amb finalitats 
socials per si volem destinar els 10.000 euros de la dinamització que va quedar aturat. El dia 14 
de juliol es van enviar les noves bases. L'altra possibilitat es continuar amb el procés de 
dinamització sempre tenint en compte aquestes bases. S'obre un nou termini per fer les noves 
propostes, avui no cal decidir a on voleu destinar els diners, però de cara al proper consell si 
que s'ha de tenir una idea molt clara perquè el procés s'ha d'executar abans que finalitzi l'any. 
Penseu que han de ser activitats que compleixen les mesures de seguretat,en petit format, no 
es poden fer crides a moltes aglomeracions. Tenim les propostes ja treballades amb la 
comissió d'impuls, però ens trobem que moltes d'elles ara no es poden portar a terme per la 
situació del covid. Cal fer un replantejament i que comenceu a pensar per tal que al 14 de 
setembre tinguem clar el que per dinamitzar el barri i poder decidir que fer amb aquest diners, 
si destinar-ho a fins socials o treballar les activitats. 
 
La Sra. Maria José Gonzalez preguntà si es destinen els diners a fins socials si poden triar des 
del districte a les entitats o ho fa l'Ajuntament. 
 
Respon la Sra. Antonia Fernández i diu que es disposa de 10.000 euros i es pot decidir si total 
o parcialment es tria aquesta opció. Si es tria aquesta opció el Consell és sobirà en decidir 
l'àmbit al qual es destinen els diners: esplai, rebost, habitatge, capacitats diverses, 
maltractament de dones...l'Ajuntament té molts projectes amb moltes entitats de caire social. El 
consell decidiria els àmbits i la quantitat destinada, nosaltres no tocaríem els diners, el Consell 
donaria els diners al Servei Municipal corresponent i aquest ens faria el retorn informant-nos de 
a quin projecte s'ha destinat, amb quina quantitat i amb quins resultats. Amb les  propostes que 
ja teníem sobre la taula s'ha de valorar si es tiren endavant tenint en compte que pujaran el 
pressupost per adequar-les al tema COVID. 
 
La Sra. Antonia Fernández presenta el quadre que va sorgir de les reunions durant el 
confinament amb els consellers que van fer les propostes via telemàtica, telefònica i email i 
posa d'exemple el cinema a la fresca i informà que per poder-la portar a terme cal controlar 
aforament, distancies i mesures de seguretat. Si es fa a l'exterior cal fer un tancament per 
assegurar aquestes mesures i si es fa en pavelló o en patis d'escoles cal fer inscripció i 
controlar a les persones que entren i fer un recull de dades dels assistents. Es difícil dir que es 
podrà fer i que no. 
 
La Sra. Josefina Merino comentà que la Nit Jove és una activitat que d'entrada ja quedaria fora 
per ser complicat el compliment de les mesures de seguretat. El teatre podria tenir un 
aforament de 40 persones , sap greu perquè son activitats molt ben pensades i interessants 
però amb la situació actual són inviables. 
 
Pren la paraula el Sr. José Miguel Chico preguntà si els diners es destinen a fins socials dins 
del barri o a tota la ciutat de Terrassa. 
 
Respon la Sra. Josefina Merino i informa que es d'àmbit de tota la ciutat. 
 
Pren la paraula la Sra. Eva Magaña i comenta un apunt sobre destinar-ho al districte, si que es 
cert motius diversos i sobretot que per operativa comptable per poder-ho fer efectiu aquest any 
no podem agafar el compromís d'aquest projecte, aquesta entitat, per això us demanem que 
trieu àmbits, però si que em parlat amb els serveis i amb l'àrea d'acció social i en la mesura que 
sigui possible i dintre de tots els projectes que es fan s'intentarà que els diners vagin a aquells 
que tinguin més presència als districtes i tenim el compromís dels serveis que ho intentaran. 
Ara que vosaltres pugueu decidir-ho al 100% no. 
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Pren la paraula la Sra. Maria José Gonzalez i comenta que si triessin per exemple els esplais, 
que el de Can Parellada està fet una merda. Aleshores, podem demanar que aquest diners es 
destinin als esplais del districte 7 o va als esplais en general i si ens toca el nostre i si no. 
 
Respon la Sra. Eva Magaña que els serveis tenen el compromís que sigui d'aplicació al 
districte. Hi ha el compromís del retorn de l'aprofitament que s'ha fet. 
 
Pren la paraula el Sr. Àngel Moreno i pregunta si hi ha un llistat per saber on es pot fer aquesta 
inversió. 
 
Respon la Sra. Antonia Fernández que es tracta d'un llistat general per donar idees dels àmbits 
als que es pot donar els diners. 
 
La Sra. Josefina Merino informa que l'àmbit és social. 
 
 
4. Informacions de Presidència 
 
Pren la paraula la Sra. Merino per comentar el procés d'inversions i explica que l'any passat es 
va fer una recollida de propostes, com a procés d'inversió als districtes i es va explicar que 
degut a les eleccions va quedar tot parat. Aquestes inversions amb un import de 83.000 euros. 
Al mes d'abril van quedar de fer un retorn per fer-ho bianual o per mandat. Esperem de cara al 
setembre puguem fer aquest retorn. 
Amb aquesta nova realitat no es possible encarar uns pressupostos participatius d'inversions 
tal i com s'estaven començant a dissenyar ja que com ha explicat abans la Sra. Marín, els 
pressupostos estan molt ajustats. Ens faran arribar una proposta pel que fa a les inversions una 
vegada es conegui com està el tema dels pressupostos. 
 
Pel que fa a les obres realitzades. S'han realitzat les obres dels multijocs de la plaça Joan 
Santamaría i resten pendents de licitació la multipista del parc dels ferrocarrils de Les Fonts, la 
tanca per la sortida del Ferrocarrils i el parc infantil dels ferrocarrils de Les Fonts i les barres de 
calistenia a la plaça Ibèria tot això està previst que es puguin fer les obres i es col·loqui per final 
d'any. 
 
Pel tema de subvencions, s'ha endarrerit la gestió de les subvencions per la voluntat de donar 
la possibilitat d'adaptar la memòria inicial presentada al gener a les noves circumstàncies 
sanitàries. Les associacions de veïns van tenir penjada la resolució d'atorgament a la web 
municipal. 
 
Pren la paraula la Sra. Antonia Fernández i explica que hi ha serveis com el cas d'Estructura 
Territorial que ja han atorgat i notificat i d'altres serveis encara estan en tràmit. La resolució ha 
estat la mateixa per tothom i per això s'ha trigat més. S'ha donat la possibilitat de renunciar 
totalment a la subvenció perquè les circumstàncies fan difícil realitzar qualsevol activitat o  ve 
es poden fer modificacions, teniu 15 dies hàbils de dilluns la divendres per presentar les 
modificacions sobre la memòria presentada al gener, en el cas de les AV's teniu fins al 31 de 
juliol. 
 
Sobre el tema intermunicipal de Les Fonts ens han informat que ja hi ha contactes amb 
l'ajuntament de Sant Quirze i que tècnicament ja s'estan buscant dates per fer la comissió 
plenària i es farà de cara a setembre o l'octubre. 
 
Us donaré el retorn dels temes que va quedar pendent dels precs i preguntes del anterior 
consell: A l'anterior consell el Sr. Contreras va preguntar sobre con participar al programa del 
mes de la dona. El dia 2 de març es va enviar un correu electrònic amb la informació de com 
participar en la programació del Mes de la Dona, organitzat per la Comissió 8 de març. Només 
cal que us poseu en contacte amb el servei de polítiques de gènere o per telèfon o per mail. 
Caldrà omplir una fitxa de l'activitat i participar a les reunions de la comissió. 
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Un altre qüestió que va quedar per respondre es referia al servei de ginecologia del Cap Antoni 
Creus ja es va donar la informació per part de la directora del CAP, la Sra. Montserrat Nozal i 
va explicar que com a Institut Català de la Salut no tenen aquest servei assignat i que pertany a 
la Mútua i al Consorci Sanitari de Terrassa. 
 
Sobre la incorporació de policies, al final del mes de juny s'havien d'incorporar 18 agents com 
es va informar per correu electrònic, però per l'aturada del COVID encara no s'han incorporat 
per quès estan acabant la formació acadèmica i es preveu que entre agost i setembre 
s'incorporin aquests nous 18 agents.  
Sobre el agents cívics cal dir que estan encara en procés de revisió. Es tractava d'un pla per a 
un any. S'acabava al març o l'abril i també va quedar aturat. Acabarà ara a l'agost i es farà la 
valoració i es veurà si s'amplia a tots els districtes de la ciutat. 
 
Sobre el manteniment del carrer Muntanya i l'Avinguda de la Llana dir que està programada 
una visita amb el Regidor i el Servei de Manteniment de l'Espai Públic per al proper 15 de 
setembre a les 16.30 hores. Us ho passarem per correu electrònic. 
 
Es va preguntar sobre el manteniment del carrer de Can Falguera i del carrer Roma i informa 
que està pendent del pressupost, que en aquest moments no hi ha pressupost per fer aquest 
manteniment. 
 
Pel que fa a la reunió de l'AV Torres amb la directora de Servei General i Govern Obert aquesta 
visita està programada per al proper 9 de setembre a les 9:00 hores. 
 
Montserrat Martínez informa que Emilia és la Directora de Serveis Territorials i Seguretat. 
 
Sobre la neteja del Torrent Can Follonet i Can Corbera es va informar el 10 de març, per correu 
electrònic, que aquests són terrenys de titularitat privada i que des de Protecció Civil, amb el 
ajuts de la Diputació ja van fer els arranjaments per obtenir la xarxa bàsica de vigilància i 
prevenció d'incendis. 
 
Sobre el tema de les furgonetes del carrer d'Europa, la policia està fent un seguiment amb el 
tema de les assegurances i les ITV. Demana que si es detecta alguna irregularitat per part 
d'algun veí, que ens informeu o podeu trucar directament. 
 
Pel que fa al pàrquing del BBVA, tenen l'informe d'inspecció amb data 23 de juny. Un cop reben 
la reclamació tenen 30 dies per donar compliment. 
 
Sobre la petició de l'informe del doctor Hug de preinscripció social hem demanat que ens ho 
enviïn i encara no han fet. El tornarem a demanar. 
 
Sobre la Sessió oberta de la ciutadania amb la Policia, recordem que teníem una reunió 
programada per al 29 d'abril i que es va anul·lar. Ara ens trobem que l'aforament màxim de la 
sala d'actes del casal es de 29 persones. Si us sembla bé, esperarem al setembre i valorarem 
la situació sanitària per organitzar-la de nou. 
 
Amb el tema dels autobusos, encara no disposa de la resposta del servei, està a l'espera d'una 
data per fer una reunió. 
 
 
5. Precs i preguntes 
 
Pren la paraula el Sr. Francisco Contreras i comenta que van tenir una reunió amb el 
responsable polític de la policia local, l'associació de veïns i veïns del carrer Simeón Garcia que 
tenen un problema d'ocupes i delinqüència a tots els nivells, no van treure res clar i van sortit 
més decebuts que quan van entrar, perquè porten molts mesos amb aquest tema, que han 
enviat més de fotografies, consum de substàncies entranyes, robatoris, tinença d'armes, 
gossos sense lligar perillosos, abocament de deixalleries, abocament de deixalles a la serra del 
galliners... tot això crea inseguretat al barri i a més cal sumar que cada vegada hi ha més 
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ocupació al barri igualment que passa a Can Parellada. La gent jove que no té res a perdre fa 
les seves festes, que no és una necessitat, que cada vegada va a més, els veïns estan molt 
cansats i hi ha grups de wassaps que es volen organitzar de manera determinada i creiem que 
no l'Ajuntament no es conscient del problema que apareixerà, que és problema greu i que han 
de prendre mesures, la policia segons ens diuen va passant però ells no la veuen. La gent té 
por i ningú vol denunciar. Han amenaçat a veïns que han comentat la situació i creu que s'ha 
de prendre una decisió i prendre-s'ho com a un problema seriós. 
A la passarel·la de Les Fonts a determinades hores hi ha joves que de Rubí i Terrassa que 
venen a banyar-se a la riera i es colen a la piscina de Les Fonts de Sant Quirze. Truquen a les 
policies corresponents i o bé hi ha serveis o els hi costa d'arribar. Els joves s'encaren a la gent i 
hi ha molta inseguretat al barri i s'ho han de prendre amb molta serietat. 
 
Pren la paraula el Sr. Àngel Moreno posa de manifest el seu malestar amb el tema dels 
autobusos, que no accepten excuses que porten sentint des de fa dos anys i que prendran 
altres mesures. Que hi ha gent que paga un dineral per fer servir els taxis perquè no poden 
accedir als autobusos. L'ocupació té un important efecte crida, hi ha un negoci i s'hauria de 
saber quins són els propietaris d'aquestes cases per tractar d'aturar aquesta situació es podrien 
posar de lloguer.  Per altra banda demana als consellers que quan es demani alguna cosa pel 
districte, es tingui en compte si es lo que realment li fa falta al districte. 
 
Pren la paraula la Sra. Maria José Gonzalezi comenta que tots els jocs que estaven al parc de 
Santa Maria estaven fora de normativa per la seva antiguitat, que aquesta inversió es va 
proposar i votar en el procés d'inversions quan encara estaven dintre del districte 3 i es va 
aprovar un joc infantil i una barrera per evitar que els infants puguin sortir a la carretera.  
Informa que estan fent un llistat de totes les cases i pisos ocupades a Can Parellada i passaran 
tota aquesta informació a l'ajuntament, amb els casos de necessitat familiars i especialment els 
casos conflictius. També estan fent una llista amb els cotxes abandonats i estan coordinats 
amb policia per tramitar la seva retirada. S'ha demanat la desratització de molts carrers. Es va 
demanar  a la Sra. Mònica Polo per fer una inspecció sanitària del pàrquing del supermercat 
DIA. I tenen previst una reunió amb cossos de seguretat per tractar el tema de la inseguretat i 
d'incivisme al barri. 
 
Pren la paraula el Sr. Jordi Sillero i comenta que a l'ordre del dia es feia referència a la 
presència del Sr. Isaac Albert i pregunta per què no hi era a la reunió. 
 
Núria Marin contesta informant que el pare de l'Isaac Albert està a l'Hospital. 
 
Pren la paraula el Sr. Angel Moreno i demana que es faci un seguiment de les peticions que es 
fan a l'Ajuntament que no vol criticar l'actuació realitzada a la Plaça Joan Santa Maria. Informa 
que han sol·licitat proteccions als contenidors per evitar que els porc senglars els tirin a terra 
per què això provoca més problemes amb els rosegadors. Tenen 4 punts conflictius.  
 
Pren la paraula el Sr. Jose Miguel Chico està d'acord amb que no era necessària la intervenció 
a la zona infantil del Parc Joan Santa Maria perquè  hi ha parcs infantils a tots els blocs del 
barri. Si que informa que és un lloc habitual de consum de drogues dins dels vehicles. 
 
Pren la paraula la Sra. Maria Jose Gonzalez i comenta sobre el tema dels porcs senglars que 
ha parlat amb la Sra. Lluïsa Melgares i el Sr. Raúl Ibáñez i han arribat al compromís que quan 
arribin els contenidors nous o ve faran la subjecció dels existents o bé col·locaran els 
contenidors nous de ferro, aquesta actuació és farà en un o dos mesos i que els cinc punts 
bruts del barri ha acordat una reunió amb eco-equip per canviar les bateries actuals per 
bateries noves. 
 
Pren la paraula la Sra Núria Marín en referència al tema del rastrejadors i comenta que és un 
tema de Catsalut i que com a municipi s'ha ofert per tal que els tècnics municipals puguin fer de 
rastrejadors. 
 
 
6. Consultes de la ciutadania  
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La presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
 
 
 
 
Secretària Presidenta 
  

Antònia Fernández Pérez Josefina Merino Ramírez 

 
 
 
 
 
 
 
 


